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СОВЕРШЕНСТВОВАНИЕ НАЦИОНАЛЬНЫХ СТАНДАРТОВ УЧЕТА И 

ОТЧЕТНОСТИ В РЕСПУБЛИКЕ БЕЛАРУСЬ НА ОСНОВЕ МСФО 

 
В статье исследуются национальные стандарты бухгалтерского учета и отчетности в сравнительном 

аспекте с действующими Международными стандартами финансовой отчетности. Обосновывается 

необходимость дальнейшего внедрения рекомендаций Международных стандартов финансовой отчетности, в 

том числе по отражению в финансовой отчетности вознаграждений работникам. Систематизированы основные 

положения МСФО (IAS) 19, МСФО (IAS) 26, возможные к внедрению и применению в Республике Беларусь. 
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THE IMPROVEMENT OF THE NATIONAL ACCOUNTING AND REPORTING 

STANDARDS IN THE REPUBLIC OF BELARUS ACCORDING TO THE IFRS 
 

The article explores national accounting and reporting standards in comparative perspective with the current 

International Financial Reporting Standards. The necessity of further implementation of the recommendations of the 

International Financial Reporting Standards, including on the recognition of employee benefits in the financial statements, 

is grounded. The main issues of IAS 19 and IAS 26 that is possible implement and apply in the Republic of Belarus are 

systematized. 
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